
 
Øvrevoll Hosle IL 
Fotballstyret 
  
 

 1 

 
 
Mandag 13.05.2024 
Klubbhuset kl 18.00-19.00 

 

 

Saksnummer Sak Tid Ansvarlig 

1-1 Godkjenning av protokoll og innkalling 5 min Anders 

1-2 Frivillighet 20 min Anders 

1-3 Sportslig orientering/diskusjon 60 min BF 

1-4 Eventuelt 30 min  

    
 

 
Innkalt: Dag, Anders G, Eirik, Ronny, Jannicke, Ove, Bjørn Frode 
 
Frafall: Ove 
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Møtedato 13.05.24 

 

Saksnummer 1-1 

Saksbehandler Anders 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Godkjenning av protokoll og innkalling 

Bakgrunn:  
 
 
Innkalling med saksunderlag til møtet er sendt ut på mail.   
 

Vedtak: 
 
Innkallingen til møtet 13.05.24 er godkjent. 
 

Styrets bemerkninger: 
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Møtedato 13.05.24 

 

Saksnummer 1-2 

Saksbehandler Anders 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Frivillighet 

 
Det er krevende å finne den optimale balansen mellom hvilke oppgaver som frivillige skal gjøre og hva 
administrasjonen skal gjøre. Når det gjelder cuper, så ønsker styret og administrasjon at vi beveger oss litt 
mer mot slik vi gjorde det før fotballen ble profesjonalisert, hvor mer ansvar under cupen legges til 
frivilligheten. 
 
Det er ønskelig at to årskull utgjør et cupstyre, og dette cupstyre starter å jobbe inn mot cupen 4-6 måneder 
før gjennomføring. Det eldste kullet har en leder, og det yngste kullet har en nestleder, som blir leder året 
etter når man har erfaringen fra året før. Kick Off møte må være senest 4 måneder før arrangementet, og 
her er også styrerepresentant med for å tydeliggjøre viktigheten av kvalitet i det frivillige arbeidet.  
 
Administrasjonen har ansvar for kampoppsett og dommere. Frivillige tar seg av gjennomføringen, men det 
krever tidlig planlegging.  
 

Styrets bemerkninger 
 
Intet 
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Møtedato 13.05.24 

 
Saksnummer 1-3  

Saksbehandler Anders, Dag, BF  

Type sak Orientering/Beslutning  

Saksnavn Sportslig orientering 

Følgende saker ble tatt opp: 
1. Det er behov for et møte med toppfotballstyret og fotballstyret + ansatte som jobber med 

jentefotballen der vi diskuterer hvordan ØHIL kan være en utviklingsklubb med et lag i 
toppfotballen.  

2. Vi ønsker å bli enda bedre på guttesiden også. Vi vurderer et forum der vi samler en 

ressursperson fra hvert årskull (2012 til 2006) sammen med klubbens ansatte trenere og ledere 

på guttesiden (Moa, GH, Anders og BF). Hva har klubben gjort bra på årskullet? Hvordan kan 

klubben gjøre det bedre?  

3. G2012: Det har kommet reaksjoner angående seriepåmelding og måten nivåinndelingen er gjort 

på. Styret og administrasjonen følger opp. Tiltak:  

a. Styret + BF tar et møte med årgangsleder på 2012. 

b. Fortløpende evaluering med trener-gruppen 2012. 

c. Sportsplan forbedres/tydeliggjøres inkl tidslinje på kommunikasjon. Lage en bedre 

dreiebok for seriepåmelding for hvert årskull, slik at kommende årskull får klare 

retningslinjer for nivådeling og når dette skal gjøres.  

d. Kommunikasjon: Hvorfor differensiere og nivå-inndele. Hvem gjør vi det for, og hva 

ønsker vi å oppnå. 

4. BF deltok på Sportssjefsamling i Malmø 14 sportssjefer fra klubber med lag i Toppserien og 1.div 

kvinner. Det var i forbindelse med J17 EM hvor Estella Turflinger og Tuva Olaussen Sagen var med. 

5. Anlegg:  

a. Sikkerhetssonen langs bodene på Ferd: Vi har hentet kunstgress fra Nadderud, og Kay holder 

på med dette. 

b. Vi har valgt å beholde garderobene som bandy leide i vinter. De koster 1300 kr per måned. 

6. Det er aktuelt å ansette en trener som jobber både i bandy og i fotball.  

I etterkant av møtet la BF frem økonomisk status inkludert prognose for 2024, for å vurdere om det er 

mulig å ansette.  

Vedtak: Styret aksepterte at vi ansetter på de oppgitte betingelsene.  

 

Styrets bemerkninger: 
 
Intet 
 
 

 


